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GÜNDEM KONUSU 

YÖKAK Grup çalışmalarının sunumu 
Bologna süreçleri sunumu 

TOPLANTI İÇERİĞİ 

-B-Eğitim-Öğretim grubunun çalışması Doç. Dr. İrfan Turhan tarafından sunulmuştur 
- Oryantasyon için yapılan faaliyetler, geri bildirimler ve önerilerin raporlanması ve kanıtlarla birlikte 
Rektörlüğe iletilmesi için tüm birimlere yazı yazılması önerilmiştir.  
- Eğitim başlığında PUKÖ kapatmak için bir yöntem belirlenmesi gerektiği bildirilmiştir.  
- Öğrencilerin önceki eğitim düzeylerinden ya da eğitimleri sırasında diploma programları dışında aldıkları  
eğitimlere dair belgelerin diploma eki olarak sunulması için çalışma yapılması planlanmıştır. Bu konuyla 
ilgili politika belirlenmesi gerektiği bildirilmiştir. 
- Değişim programlarıyla başka üniversitelere giden öğrencilerin dönüşte ders eşleşmesiyle ilgili sorun 
yaşamaması için gerekli önlemler alınması gerektiği iletilmiştir. Erasmus öğrencilerinin öğrenim 
anlaşmaları değişim programına katılmadan önce imzalandığı, öğrencinin karşı tarafta derslerinden 
başarısız olması durumunda kredi kayıpları yaşayabileceğine dikkat çekilmiş, Erasmus ile ilgili süreçlerin 
tekrar değerlendirilmesi önerilmiştir.  
- Uzaktan ve sürekli eğitim merkezi ile ilgili süreçlerin tanımlanması gerektiği söylendi. Sürekli eğitim 
merkezinin topluma katkı sağlayacak bir merkez, uzaktan eğitim merkezi ise akademik eğitimlerin 
verildiği bir merkez haline dönüştürülmesi önerilmiştir.  
- B.3.1. bazı üniversitelerde bulunan ders materyal havuzu sisteminin araştırılması istenmiştir. 
- Uzaktan eğitim sürecinde yapılanlar, değişiklikler, bunların ışığında yapılması planlananlara dair bir 
rapor hazırlanması önerilmiştir.  
- Üniversitemizin kütüphanesinin yenileneceği, bununla ilgili bütçe talebi yapıldığı paylaşılmıştır.  
- Öğrencilerin öğrenme ortamlarını geliştirebilmek için, öğrencilerin uygulama yapabileceği sürekli açık 
ortamlar sağlanması, laboratuvarların açık tutulması ile ilgili önlemlerin alınması gerektiği bildirilmiştir. 
Teknokent’te prototip atölyeleri ile dene-yap atölyeleri için alanlar ayrıldığı ve bu konuda Teknokent 
yönetim kurulunda karar alındığı, bu alanların öğrencilere açık olacağı bildirilmiştir.  Araştırmaya ilgisi 
olan öğrenciler için üniversite olanaklarının açık hale gelmesi sağlanacaktır.  
- Üniversitede ihtiyacı olan öğrencilere geçici olarak bilgisayar verilmesi, bunun üzerine bir sistem 
kurulması önerilmiştir.  
- Tıp Fakültesinde yeşil perdeli projeksiyonlu ders anlatım sınıfları hazırlandığı, .yeni denenecek bu 
sistemden alınacak geri dönüşlere göre sistemin tüm üniversiteye yaygınlaştırılabileceği bildirilmiştir. 
- Örnek bir uygulama olarak uluslararası sporcular için uzaktan eğitim sistemi kurulabileceği bildirilmiştir. 
Genel Öneriler 
- Her grubun kendi içerisinde PUKÖ döngüsünü kapatmak için çalışması önerilmiştir.   
- Üniversite Kalite Biriminin gerekli çalışmalara destek olmak üzere 3-4 kişilik bir komisyon kurması, 
toplantıları kayıt altına alarak raporlaması istenmiştir. 
- AVES verilerinin güncel tutulması için akademik teşvik başvurusunun AVES üzerinden yapılabileceği, 
ayrıca döner sermaye ve ek ders ücretlerinin AVES ile senkron edilmesi önerilmiştir.  
 
-Prof. Dr. Burhan Özkan tarafından Akdeniz Üniversitesi’nde yaşanan Bologna süreci ile ilgili bir sunum 
yapılmıştır. 
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Erasmus programıyla ilgili üniversitemiz ve diğer üniversitelerin 
sisteminin kıyaslandığı bir çalışma yapılması ve sunulması 

Prof. Dr. Sibel Mehter Aydın    

YÖKAK grup sunumlarının devam etmesi Doç. Dr. Ümit D. Uluşar 
Prof. Dr. Ahmet Küçükçetin 
Prof. Dr. Abdurrahman Aktop 

Ölçme ve değerlendirme ve yeterlilikler ile ilgili bir sunum 
yapılması 

Doç. Dr. Güçlü Şekercioğlu 

 


